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Protokół nr XXIII/IV/16 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 20 kwietnia 2016 r. 

 

I/1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 a zakończono o godz. 18.25. 

II/2. Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Nowicki  powitał zaproszonych gości, 

Burmistrza, pracowników Urzędu i obecnych na sesji radnych.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poprosił o uczczenie minutą ciszy śmierć 

Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju Holendra Martena van der Kloostera z miejscowości 

Goedereede. 

 I/3. Porządek obrad 

Część I. Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie protokołu 

z poprzedniej sesji). 

Część II. 

1.Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:  

a/ przyjęcia i realizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Lądek-Zdrój na lata     

2016-2020”  

b/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Genowefie Włodarczyk  

c/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Marii Kapitanowicz 

 d/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Małgorzacie Bednarek  

e/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Radosławowi Pietradze  

f/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Wojciechowi Łapaczyńskiemu  

g/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Mirosławowi Zbrzeźniakowi  

h/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Wiesławowi Urbanowi  

i/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Tomaszowi Brykowi  

j/ przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Janowi Zawadzkiemu k/przyznania 

tytułu Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju  Panu Henrykowi Wolniakowi - 

Zbożydarzycowi  

l/ zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok  

ł/ zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2023  

m/ wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  

n/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy    

dzierżawy.  

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Budynków Komunalnych za 2015 rok. 4. Informacja 

o zimowym utrzymaniu dróg na terenie Miasta i Gminy Lądek-Zdrój  w sezonie 2015/2016 

oraz przygotowanie do okresu letniego.  

5. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad 



 

 

I/2. Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych.                                                                                  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki  do porządku obrad w pkt II tj.w pkt.a 

wprowadził projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2016-2020. 

Podczas głosowania wprowadzono w/w projekt uchwały do porządku obrad przy 14 głosach 

„za” 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie protokół  

Nr XXII/III/16 z 30.03.2016 roku. 

W wyniku głosowania wzięło udział 14 radnych, przy 14 głosach „za”. 

W/w protokół został zatwierdzony. 

 

Część II. 

II/2  Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

1. 01.04.2016 odbył się w Starym Mieście Polsko-czeskie śniadanie Burmistrzów. Omawiane 

były zasady współpracy poszczególnych gmin. 

2. 04.04.2016 – wizyta w Ministerstwie Rozwoju, spotkanie dot. wspólnych projektów. 

3. W kwietniu odbyło się spotkanie z Wicepremierem Morawieckim, dot. Natury 

2000.Burmistrz w tej sprawie złożył stosowne pismo. 

4. Burmistrz wraz z Radną Małgorzatą Bednarek oraz Państwem Najder z Konradowa 

uczestniczyli w pogrzebie Martena van der Kloostera w  Goedereede. 

Głos zabrała Radna Małgorzata Bednarek, przybliżając obecnym na sali współpracę Polsko-

Holenderską. 

5. 08.04.2016 r. - odbyła się debata oświatowa z Ministrem Edukacji Narodowej Anną 

Zalewską . 

6. 15.04.2016 odbyła Gala Funduszu Lokalnego Masywu Śnieżnika. Na Gali był wybierany 

społecznik roku. Została wyróżniona Galeria Klara. 

7. Burmistrz zaprosił wszystkich obecnych na sali na Obchody Patrona Miasta św.Jerzego. 

 

II/3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a. przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie na lata 2016-2020 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że 

Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 14 radnych, przy 14 głosach „za”. Uchwała została 

przyjęta. W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr 

XXIV/148/16 w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2016-2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 



 

3 

 

                              b. przyjęcia i realizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Lądek-Zdrój na lata     2016-2020” 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki udzielił głosu współautorowi Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej i Niskiej Emisji dla Gminy Lądek-Zdrój, który przedstawił w tej 

sprawie szczegółową prezentację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 14 radnych, przy 14 głosach „za”. Uchwała została 

przyjęta. W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr 

XXIV/149/16 w sprawie przyjęcia i realizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Lądek-Zdrój na lata  2016-2020”, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki ogłosił 5 minut przerwy. 

c. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Genowefie Włodarczyk 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/150/16, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji.   

d. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Marii Kapitanowicz   

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/151/16, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji.    

e. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Małgorzacie Bednarek 

  Wiceprzewodniczący Komisji ds. Społecznych Jan Zawadzki poinformował, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach „za”  i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada podjęła 

uchwałę Nr XXIV/152/16, która stanowi załącznik do protokołu z sesji.    

f. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Radosławowi Pietradze   

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/153/16, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji.   

 

g. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Wojciechowi Łapaczyńskiemu   

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 



 

 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/154/16, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji.   

h. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Mirosławowi Zbrzeźniakowi   

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/155/16, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji.   

i. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Wiesławowi Urbanowi 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/156/16, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji.   

j. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Tomaszowi Brykowi 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/157/16, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

k. przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Janowi Zawadzkiemu 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada podjęła 

uchwałę Nr XXIV/158/16, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

l. przyznania tytułu Honorowego Obywatela Lądka-Zdroju Panu Henrykowi 

Wolniakowi-Zbożydarzycowi 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował,iż kapituła złożona z 

Radnych jednogłośnie podjęła decyzję w sprawie przyznania tytułu Honorowego Obywatela 

Lądka-Zdroju Panu Henrykowi Wolniakowi-Zbożydarzycowi. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że Komisja 

ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/159/16, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
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ł. zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na rok 2016    

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych  Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku 

głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr XXIV/160/16, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji.    

m. zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2023 

 Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych  Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku 

głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr XXIV/161/16, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji.   

 n. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

 Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych  Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku 

głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr XXIV/162/16, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji. 

o. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy    

dzierżawy 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych  Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku 

głosowania przy 14 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr XXIV/163/16, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji. 

3.Sprawozdanie z działalności Zarządu Budynków Komunalnych za 2015 rok. 

Radny Tomasz Stuła zadał obecnemu na sali Dyrektorowi Zarządu Budynków Komunalnych 

pytanie w sprawie strat, które są wykazane w sprawozdaniu. 

Radny Tomasz Barański zapytał o utrzymanie dróg, również tych powiatowych. 

W tej sprawie głos zabrał również Burmistrz Lądka-Zdroju. 

Radny Artur Dobrzyński poprosił o wyjaśnienie Dyrektora ZBK w kwestii osób, które nie 

płacą czynszu za mieszkania. 

 

4. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg na terenie Miasta i Gminy Lądek-Zdrój  w sezonie 

2015/2016 oraz przygotowanie do okresu letniego. 

Radny Janusz Sosna zabrał głos w kwestii kosztów utrzymania dróg. 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, iż stosowną informację dot. podpisanych umów 

przedstawi na piśmie.    



 

 

8. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne.   

Radny Janusz Sosna zapytał Burmistrza Lądka-Zdroju w kwestii dotyczącej złożonego 

przez Gminę wniosku do RPO na budowę  przedszkola. Poprosił o dokładną informację 

dotyczącą na jaką kwotę wniosek został złożony, jaki jest zakres prac oraz z jakiego jest to 

działania. 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że szczegółowej odpowiedzi udzieli na piśmie w 

terminie 14 dni. 

Radny Janusz Sosna zapytał Burmistrza Lądka-Zdroju w kwestii dotyczącej złożonego 

przez pracownika Urzędu Pana Jerzego Godziejewicza pisma do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w sprawie dofinansowania budowy studni. 

Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśnił jak będą dzielone środki. 

W tej sprawie głos zabrał również Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki. 

Radny Artur Dobrzyński zapytał w sprawie pismo dot. przejścia dla pieszych. 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, iż nie otrzymał jeszcze odpowiedzi.   

Radny Janusz Sosna zapytał Burmistrza Lądka-Zdroju w spr. spółki Lądecko - Strońskiej. 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że sprawa została umorzona. 

Radna Małgorzata Bednarek zadała pytanie dotyczące przejęcia Domu Zdrojowego oraz 

pytanie dotyczące dworca PKP. 

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że wycofał wniosek w sprawie przejęcia Domu 

Zdrojowego. 

Przewodniczący Rady Tomasz Nowicki zapytał dlaczego wniosek został odrzucony. 

Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśnił tą kwestię. 

Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił Gości z firmy Polskie Systemy Energooszczędne, 

którzy przedstawili prezentację na temat sytuacji infrastrukturalnej i ekonomicznej, a potrzeb 

inwestycyjnych Gmin Zdrojowych. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Nowicki ogłosił zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis w wersji elektronicznej. 

                  Protokołowała:  Alicja Piwowar    


